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Referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 13. december 2023 
Glentevej afdeling 5 

Tilstede:  
Jette Sigfeldt Exner, formand 
Henriette Hansen, næstformand og sekretær 
Louise Kiri Bendix Jensen, kasserer 
  
Afbud: 
 
 
Dagsorden: 
1. Opfølgning fra sidste møde 
2.  Møder næste år 
3. Festlokale 
4.  Storskrald/affaldssedler 
5.  Eventuelt 
 
Opfølgning fra sidste møde 
2. december 2023 var afdeling 5 og 6 på fælles bustur til julemarked i Flensborg, med 
efterfølgende grænsehandel ved Fleggaard. Det var en rigtig god tur, men julemarkedet i 
Flensborg skuffede flere af deltagerne.  
 
Næste år vil bestyrelsen gerne finde et andet sted at tage hen, og der blev talt om forskellige 
muligheder. Beboerne er velkomne til at komme med forslag til en juletur i 2024.  
 
Møder næste år  
Der afholdes bestyrelsesmøder på nedenstående datoer, hvor der vil være åbent for beboere i 
tidsrummet 17.00 – 18.00.  
10. januar 2024  
14. februar 2024  
13. marts 2024 
 
Festlokale 
Pr. 1. januar træder de nye priser for leje af festlokalet i kraft. Det vil fremover koste 300 kr. pr. 
dag og 600 kr. for en hel weekend.  
 
På afdelingsmødet blev det vedtaget, at der fremover skulle sættes penge af i budgettet til 
vedligeholdelse og opgradering af festlokalet. Der blev talt om muligheder og prioritering af 
opgaver.  
 
Der blev talt om indkøb af julepynt til vinduerne i festlokalet.  
 
 
 



Storskrald/affaldssedler 
Det er muligt at aflevere plastikaffald samt kasser til farligt affald i garage 604. Der står stativer 
med poser til løst plastikaffald. Der ligger ruller med lilla poser, så beboerne kan tage en pose med 
hjem til plastikaffald.  
I garagen står også røde kasser til farligt affald. Når kassen skal afleveres, kan den stilles i garage 
604 igen – husk at der skal være skrevet navn og adresse på kassen.  
 
Bestyrelsen er opmærksomme på, at der i perioder ligger meget storskrald/affald omkring 
molokkerne og ned ad vejen. Forskellige muligheder for afhjælpning af problemet blev drøftet.  
 
Varmemestrene må ikke håndtere affaldet, og det skal derfor afhentes af eksterne vognmænd. 
Prisen på en afhentning af vognmand starter ved 900 kr. Denne regning vil blive videresendt til 
den/de pågældende beboere, såfremt varmemestrene ved hvem der har stillet affaldet ud.  
 
Bestyrelsen arbejder på materiale omkring affald og storskrald, som vil blive omdelt til beboerne.  
 
Eventuelt 
Der blev snakket om kommende arrangementer, og hvilke muligheder der er. Bestyrelsen vil 
meget gerne høre fra beboerne, såfremt de har idéer til fælles arrangementer.  
  
Som noget nyt vil bestyrelsen afholde fastelavnsfest 11. februar 2024. Nærmere information vil 
blive omdelt i januar 2024.  
 
Den nye husorden er ikke lagt på SABS hjemmeside endnu, bestyrelsen følger op på det.  
Nu hvor afdeling 5 har sin egen bestyrelse, har bestyrelsen et ønske om, at kigge husordenen 
igennem med afdeling 5 ”øjne” og komme med eventuelle rettelser.  
Såfremt der bliver rettet i husordenen, skal den godkendes på et afdelingsmøde.  
 
På afdelingsmødet blev det vedtaget at vasketiderne fremover skulle være i 2 timers intervaller. 
Dette er ikke ændret endnu, og bestyrelsen følger op på det.  
 
En beboer er bedt om, at fremvise registreringsattest i forbindelse med leje af garage nr. 2. 
Beboeren har ikke kunne finde en nedskreven regel for, at der er påkrævet fremvisning af 
registreringsattest. Bestyrelsen undersøger reglerne, så lejeopslag samt husorden evt. kan 
tilrettes.  
 
Bestyrelsen har efter mødet undersøgt reglerne for udlån af garage, og der skal ikke fremvises 
registreringsattest ved leje af garager på Glentevej.  
 


